

**Ośrodek Pomocy Społecznej w Toszku informuje o zmianie wysokości dochodu rodziny,
dochodu osoby uczącej się, które stanowią podstawę do ubiegania się o zasiłek rodzinny
oraz wysokości świadczeń rodzinnych.**

I Od dnia 1 listopada 2012 roku do dnia 31 października 2014 roku:

- 1) **dochód rodziny** w przeliczeniu na osobę albo **dochód osoby uczącej się** nie przekracza kwoty **539 zł**,
- 2) **dochód rodziny** w przeliczeniu na osobę albo **dochód osoby uczącej się**, gdy członkiem rodziny jest dziecko legitymujące się orzeczeniem o niepełnosprawności lub orzeczeniem o umiarkowanym albo o znacznym stopniu niepełnosprawności, nie przekracza kwoty **623 zł**.

II Od dnia 1 listopada 2014 roku:

- 1) **dochód rodziny** w przeliczeniu na osobę albo **dochód osoby uczącej się** nie przekracza kwoty **574 zł**,
- 2) **dochód rodziny** w przeliczeniu na osobę albo **dochód osoby uczącej się**, gdy członkiem rodziny jest dziecko legitymujące się orzeczeniem o niepełnosprawności lub orzeczeniem o umiarkowanym albo o znacznym stopniu niepełnosprawności, nie przekracza kwoty **664 zł**.

III Od dnia 1 listopada 2012 roku ulega zmianie wysokość zasiłku rodzinnego:

➤ **kwota zasiłku rodzinnego:**

- * na dziecko w wieku do ukończenia 5 roku życia w wysokości **77,00 zł**,
- * na dziecko w wieku powyżej 5 roku życia do ukończenia 18 roku życia w wysokości **106,00 zł**,
- * na dziecko w wieku powyżej 18 roku życia do ukończenia 24 roku życia **115,00 zł**,

Pozostała wysokość:

- ✓ dodatków do zasiłku rodzinnego,
- ✓ jednorazowej zapomogi z tytułu urodzenia się dziecka,
- ✓ zasiłku pielęgnacyjnego,
- ✓ świadczenia pielęgnacyjnego.

} **pozostaje bez zmian**

KIEROWNIK
Ośrodka Pomocy Społecznej
w Toszku

mgr Jakub Janiak

Traci moc rozporządzenie Rady Ministrów z dnia 11 sierpnia 2009 r. w sprawie wysokości dochodu rodziny albo dochodu osoby uczącej się stanowiących podstawę ubiegania się o zasiłek rodzinny oraz wysokości świadczeń rodzinnych (Dz. U. Nr 129, poz. 1058).

Podstawa prawna: rozporządzenie Rady Ministrów z dnia 10 sierpnia 2012 roku (Dz. U. z 2012 r. poz. 959) w sprawie wysokości dochodu rodziny albo dochodu osoby uczącej się stanowiących podstawę ubiegania się o zasiłek rodzinny oraz wysokości świadczeń rodzinnych. Na podstawie art. 19 ust. 4 ustawy z dnia 28 listopada 2003 r. o świadczeniach rodzinnych (Dz. U. z 2006 r. Nr 139, poz. 992, z późn. zm.).